

World Dream 世界夢號



2 晚 - 香港週末遊輪假期 (船票)

2 Nights - Hong Kong Getaway (Cruise Only)

啓航日期: 2019 年 9 月 6 日至 12 月 27 日 (逢星期五)

Sailing Dates: 6 September to 27 December, 2019

費用包括 Price includes:

- 2 晚遊輪住宿並享用船上美食及娛樂設施 2 nights cruise onboard including accommodation, meals, entertainment & access to facilities
- 香港旅遊業議會 0.15%印花稅 TIC 0.15% Levy
- 港幣\$100,000 平安保險 HK\$100,000 Group Personal Accident Insurance

早鳥優惠 Early Bird Promotion

內側客房至豪華露台客房 Interior to Balcony Deluxe Stateroom (Cat.ISS-BDS)

第 1、2 位客人可享 **船票 75 折優惠!** 1st & 2nd Guest **25% discount off!**

指定航次同房第 3、4 位客人可享 **免船票優惠!** Selected sailing 3rd & 4th Guest **for FREE!**

指定航次之 **皇宮套房至皇宮行政套房** Selected sailing **Palace Suite to Palace Penthouse** (Cat.DPS-DPP)

第 1、2 位客人可享 **船票高達 5 折優惠!** 1st & 2nd Guest **up to 50% discount off!**

數量有限, 先到先得 First come first served basis.

林曉峰和蘇志威與你 · 華麗夢「賞」 Edmond So and Jerry Lamb · All Star Glam



蘇志威和林曉峰為你帶來「華麗」遊戲演出秀, 與你一起玩遊戲及送上「Super」獎品, 讓你滿載而歸!
"Captain So" & "Captain Lo", will showcase to the guests an "All Star Glam" Family Game Show with lots of "Super" giveaways.

▲適用啓航日期: 9 月 13、27 日、10 月 11、18 日、11 月 1、8 日。

The show date: 13, 27 September, 11 & 18 October, 1 & 8 November

▲每房可享門票兩張。Each room entitles two tickets.

▲遊戲演出秀由星夢郵輪主辦, 數量有限, 先到先得。

The above show hosted by Dream Cruises,
First come first served basis.



75 折優惠價:
25% off Promotional Fare:

\$1,682 起 Up

天數 Day	停泊港口 Ports of Call	預計到達 Estimated Arrival	預計離開 Estimated Departure
1 (Fri)	香港碼頭登船 Cruise embarks in Hong Kong 辦理登船時間由晚上 6 時 30 分開始, 最後登船時間為晚上 8 時 30 分 Check-in from 1830, Last check-in time 2030 *辦理及最後登船時間以船公司公告及確認為準* *Final check-in and boarding time subject to final announcement of Cruise Company*	--	2100
2 (Sat)	海上巡遊 Cruising Day	--	--
3 (Sun)	香港碼頭離船 Cruise disembarks in Hong Kong	0900	--



首航 Inaugural 2017
噸數 Tonnages 151,300
載客量 Capacity 3,376
娛樂設施 Entertainment: 星座劇院 Zodiac Theatre、
水上滑梯 Waterslide Park、VR 探索館 Esc
EXPERIENCE LAB 等 etc



西敏遊輪 WESTMINSTER CRUISING

遊輪專家 • 經驗導航

啓航日期: 9月6、13(中秋節)、20、27日、10月4、11、18、25日、11月1、8、15、22、29日、12月6、13、20、27日

Sailing Date: 6,13, 20, 27 September, 4,11,18, 25 October, 1, 8,15, 22,29 November, 6,13,20,27 December

艙房類別(成人佔半房) Room Category (Adult Twin Share)	最多入住人數 Capacity	原價 Standard Cruise Fare	75折優惠價 25% Off Promotional Fare
內側客房 Interior Stateroom Cat ISS (Approx 13 m ² 起)	3/4*	2242	1682
內側客房(關愛) Interior Stateroom (Accessible)Cat ISA (Approx 19 m ²)	2		
海景客房 Oceanview Stateroom Cat OSS (Approx 16 m ² 起)	2/3/4	2915	2186
海景客房(關愛)Oceanview Stateroom (Accessible)Cat OSA (Approx 28 m ²)	3		
露台客房 Balcony Stateroom Cat BSS (Approx 20 m ² 起)	3/4	3475	2606
露台客房(關愛)Balcony Stateroom (Accessible)Cat BSA (Approx 30 m ²)	3		
豪華露台客房 Balcony Deluxe Stateroom Cat BDS (Approx 22 m ² 起)	3/4	3812	2859
豪華露台客房(關愛)Balcony Deluxe Stateroom (Accessible) Cat BDA (Approx 30m ²)	3		
皇宮套房 Palace Suite Cat DPS (Approx 37 m ² 起)	4	原價 Standard Cruise Fare	6折優惠價 40% Off Promotional Fare
皇宮套房(關愛) Palace Suite (Accessible)Cat DSA (Approx 37 m ² 起)	4	6952	4172 [^] %
皇宮豪華套房 Palace Deluxe Suite Cat DDS (Approx 41 m ² 起)	4	原價 Standard Cruise Fare	5折優惠價 50% Off Promotional Fare
皇宮豪華套房 Palace Deluxe Suite Cat DDS (Approx 41 m ² 起)	4	10877	5439%
皇宮行政套房 Palace Penthouse Cat DPP (Approx 56 m ²)	4	原價 Standard Cruise Fare	9折優惠價 10% Off Promotional Fare
皇宮行政套房 Palace Penthouse Cat DPP (Approx 56 m ²)	4	19175	17258%
皇宮庭苑別墅 Palace Villa Cat DPV (Approx 224 m ²)	4/5/6	24334	/

[^]不適用啓航日期: 10月11、18日、11月15日 Not applicable sailing date: 11,18 October, 15 November

% 不適用啓航日期: 9月27日、10月11、18日、11月1、8日 Not applicable sailing date: 27 September, 11,18 October, 1,8 November

艙房類別 Room Category	內側客房至豪華露台客房 Interior to Balcony Deluxe Stateroom (Cat.ISS-BDA)	皇宮套房至皇宮庭苑別墅 Palace Suite to Palace Villa (Cat.DPS-DPV)
同房第三位乘客(不適用於 Cat ISA) The 3 rd Adult (Not applicable for ISA)	免船票 FREE	成人佔半房之 50% 50% of Adult Twin Share
同房第四位乘客(不適用於 Cat ISA) The 4 th Adult (Not applicable for ISA)	啓航日期: 9月6日 -成人佔半房之 50% Sailing Date: 6 September - 50% of Adult Twin Share 啓航日期: 9月13日至12月27日 -免船票 Sailing Date: 13 September to 27 December - FREE	成人佔半房之 50% 50% of Adult Twin Share

兩歲以下嬰兒與首 2 位成人同房 Infant Below 2 Share Room with Two Adults	免船票 FREE
單人佔房 Single fare	成人佔半房之 150% 150% of Adult Twin Share
港務費 Port Charge	437
船上指定服務費 (價格以港元每位計算; 於船上繳付及最終公佈為準) Gratuities pay onboard (Currency: HKD, subject to final announcement onboard):	內側/海景/露台/豪華露台客房 Inside/Ocean View/ Ocean View Balcony : 240 套房 Suites : 300 2歲以下嬰兒免船上指定服務費 Infant Below 2: FREE

* 3位客人之客房配備兩張單人床及一張壁櫃床 A stateroom configuration for 3 persons: 2 Single Beds & 1 Ceiling Pullman Bed

4位客人之客房配備一張單人床、一張壁櫃床及一張雙人沙發床

A stateroom configuration for 4 persons: 1 Single Beds, 1 Ceiling Pullman Bed & 1 Double Sofa Bed

備註: Remark: 以上價目只適用於香港及澳門居民 Offer is applicable to Hong Kong and Macau residents only



備註:

- 費用均以成人每位價作為單位，並以港幣計算。
- 費用不包括遊輪稅項及雜費、港口服務費及稅項、岸上觀光、簽證費用、旅遊保險、船上服務員小費及其他個人消費。
- 訂金每位為全費之 50%。訂位一經確認，訂金將不獲退回。
- 如出發前 60 天報名，餘款必須於 3 個工作天內全數繳付；如出發前 45 天報名，餘款必須於 14 個工作天內全數繳付。出發 45 天內報名必須繳付全費。
- 船票一經確認，概不可更改日期、航線、退款及不得轉讓。
- 付款後若取消行程，則按下列條款收費(不適用於啟航日期:8月30日):

取消訂位之違約金費用	
出發前101天以上	手續費HK\$500
出發前100 - 46天	船費之10% (不包括稅金) + 手續費HK\$500
出發前45 - 15天	船費之30% (不包括稅金) + 手續費HK\$500
出發前14 - 8天	船費之50% (不包括稅金) + 手續費HK\$500
出發前7天或以下	船費之100% (不包括稅金)
沒出現 / 沒書面通知	船費之100% (不包括稅金)

- 以上費用及條款如有任何更改，恕不另行通知。
- 艙房住宿根據遊輪公司之實際供應情況而定。
- 其他條款按西敏遊輪之「訂購條款與責任細則」為準，詳情請與西敏遊輪職員查詢。
- 如因遊輪公司增加燃油附加費及稅項、或因外幣匯率浮動等，客人須繳交差額。實數以出船票10時為準。
- 電子船票可於出發前 1 天內領取。
- 客人需持有有效之個人證件，本公司對客人因個人證件所產生之任何問題概不負責。
 - 年滿 18 歲或以上之香港永久居民須持有香港永久居民身份證 (3 粒星***) 或 有效護照；
 - 年滿 18 歲或以上之香港居民須持有香港居民身份證及有效的香港特別行政區回港證 或 香港身份證明書 或 香港簽證身份書；
 - 年滿 11 至 17 歲之兒童須持有香港居民身份證 (1 粒星*) 或有效的香港特別行政區回港證 或 有效護照；
 - 11 歲以下之兒童須持有香港身份證及有效的香港特別行政區回港證 或 有效護照
 本公司對客人因個人證件所產生之任何問題概不負責。
- 「香港旅遊業議會」(TIC)建議客人出發前購買郵輪保險或旅遊綜合保險。
- 香港保安局推出黃、紅、黑三色『外遊警示制度』以評估到訪國家之風險。詳情請參閱保安局14網頁:www.sb.gov.hk 或致電(852)1868。
- 以上價目只適用於 8 月 29 日起預訂。(不適用於已確認及繳付全費之訂位)

遊輪備註:

- 因應遊輪公司要求，客人報名時請提供有效旅遊證件之副本。
- 遊輪上各項收費，均以港元結算，敬請注意。
- 艙房號碼、層數及位置將於辦理登船手續時由遊輪公司派發，並以遊輪公司之最後安排為準。遊輪公司亦可在不收取額外費用下提升艙房至較高級別，客人不得異議。
- 遊輪公司規定以離船日為基準，此行程不適合 24 週或以上孕婦及 6 個月或以下嬰兒參與。
- 根據香港旅遊業議會於 2009 年 10 月 9 日發出第 177 號決議指引：若因「迫不得已理由」指戰爭、政治動盪、恐怖襲擊、天災、疫症、惡劣天氣、交通工具發生技術問題、載運機構臨時更改班次/時間表、罷工、工業行動、旅遊目的地政府/世界衛生組織發出旅遊警告、香港特區政府發出旅遊紅色/黑色外遊警示，以及其他業界不能控制的不利旅客外遊的情況，西敏遊輪或遊輪公司均不會作出任何補償，顧客不得異議。
- 如因天氣惡劣、海面狀況或各種未能預知或迫不得已的情況下(請參照遊輪備註第 5 點)而不能6) 停靠或更改行程，顧客同意及接受遊輪公司或西敏遊輪不需作出任何補償。
- 航程中港口啟航/抵達/停靠時間會按航行情況有所調整/更改/取消，一切以遊輪公司最後安排為準。顧客同意及接受遊輪公司最終的決定及不會當作違反商品說明條列，亦就此放棄向遊輪公司或西敏遊輪追討或索償。
- 其他有關星夢郵輪之條款及細則，均以網上刊登之條款為準，請瀏覽網頁：
http://dreamcruise.com/zh-hans/。
- 本公司及星夢郵輪保留權利隨時更改以上條款及細則。若有任何異議，本公司及星夢郵輪保留一切最終決定權。

平安保險備註:

此平安保險由蘇黎世保險有限公司承保，此保障只適用於 6 星期至 85 歲之客人。所有條款及細則以蘇黎世保險有限公司為依據。

General Terms & Conditions:

- Fares quoted are per adult in Hong Kong Dollar.
- Fares excludes cruise taxes & miscellaneous, taxes, fees & port charges, shore excursions, travel visa fees, travel insurance, gratuities and any personal expenses.
- 50% deposit of full payment is required. Deposit is non-refundable once reservation is confirmed.
- Balance payment has to be settled within 3 working days for booking made 60 days prior to sailing; balance payment has to be settled within 1 working day for booking made 45 days prior to sailing. Full payment is required for booking made within 45 days to sailing date.
- Once cruise ticket(s) is confirmed, no departure date and sailing can be amended, also it is non-refundable and non-endorsable.
- Cancellation Policy after full payment (Not applicable for sailing : Aug 30, 2019)

Cancellation fee :	
101 days or more prior to sailing	Handling fee HK\$500
100-46 days prior to sailing	10% of cruise fare(exclude taxes) + Handling fee HK\$500
45-15 days prior to sailing	30% of cruise fare(exclude taxes) + Handling fee HK\$500
14-8 days prior to sailing	50% of cruise fare (exclude taxes) + Handling fee HK\$500
7 days or below prior to sailing	100% of cruise fare (exclude taxes)
No show / No written notice	100% of cruise fare (exclude taxes)

- All prices, fees and taxes, terms & conditions are subject to change without prior notice.
- Room vacancy is subject to Cruise Company's availability.
- Other terms & conditions of W Cruising subject to "Purchase Terms & Conditions". Please contact our staff for details.
- W Cruising reserves the right to collect fuel supplements and applicable taxes which imposed by the Cruise Company, or foreign exchange fluctuations. These amounts will be determined upon cruise document is issued and will be added to the final fare.
- Cruise documents can be collected 1 day prior to embarkation.
- Passengers must have a valid travel document, Our company will not be liable for any consequences due to personal documents of the guests.
 - Hong Kong permanent residents aged 18 or above are required to hold a Hong Kong Permanent Resident Identity Card (3 Stars ***) or a valid passport
 - Hong Kong residents aged 18 or above are required to hold a Hong Kong Identity Card and a valid Hong Kong Special Administrative Region Re-entry Permit or Hong Kong Identity Certificate or Hong Kong Visa Identity Document
 - Children aged 11 to 17 must hold a Hong Kong Identity Card (1 Star*) or a valid Hong Kong Special Administrative Region Re-entry Permit or valid passport
 - Children under the age of 11 are required to hold a Hong Kong Identity Card and a valid Hong Kong Special Administrative Region Re-entry Permit or valid passport
 Our company will not be liable for any consequences due to personal documents of the guests.
- Hong Kong Travel Industry Council recommends passenger to take out the travel insurance before the journey.
- The Hong Kong Security Bureau has launched the "Outbound Travel Alert System" with yellow, red and black to assess and consider the risk of visiting the country. Please visit Security Bureau : www.sb.gov.hk or contact (852)1868 for more details
- Fares listed on flyers are based on quotation as of 29 Aug (not applicable for confirmed and full paid bookings).

Cruise Terms & Conditions:

- As per Cruise Company's request, passengers are required to provide copies of travel documents.
- Shipboard currency: HKD \$.
- Stateroom assignment is at cruise line's discretion, and on best available basis. Cruise line may reserve the rights offering higher category accommodations at no addition cost.
- According to policy of cruise lines, based on embarkation date, all pregnant passengers who have entered, or will be entering their 24th week and infant below 6-week as of sailing period will not be allowed to board the ship to take the cruise.
- According to the directives Travel Industry Council of Hong Kong released on 9th October 2009: Passengers accept full responsibility for all losses and expenses due to "Reasons beyond control" (means hostilities, political, unrest, natural disasters, pestilences, bad weather, technical problems to transport, changes to the frequency or time table of any means of conveyance by this operator without advance notice, strikes, industrial action, etc.). Cruise line and W Cruising will not be liable for any consequence.
- If due to bad weather, sea situation or any unpredictable or reasons beyond control (refer to no. 5), cruise is unable to dock or change itinerary, passengers agree and accept no compensation will be made by Cruise Company or W Cruising.
- Cruise company reserves the right to change itinerary, timing of all embarkations/disembarkations, and port(s) call cancellation due to weather conditions of specific reasons. All of the changes will not be considered as against "The Trade Descriptions Ordinance, Chapter 362, Laws of Hong Kong". Passengers shall not make claims against cruise line or/and W Cruising for any compensation.
- Others terms and condition of Dream Cruises, the online version shall prevail: http://dreamcruise.com/zh-hans/
- W Cruising and Dream Cruises reserve the rights to amend the terms and conditions without prior notice. In case of disputes, W Cruising and Dream Cruises reserve the right to make the final decision.

Group Personal Accident Insurance Terms & Conditions:

This insurance is underwritten by Zurich Insurance Co., Ltd. The protection is only applicable to guests from 6 weeks to 85 years old. All terms and conditions are based on Zurich Insurance Company Limited.

